
   

Borgernes input om plejehjem i Aarhus 
 
 
Arne Enghøj: 
 
Jeg er ikke tryg ved at komme på plejehjem, slet ikke når man ikke selv kan bestemme hvilket plejehjem 
man kan komme på, det er plejehjem jeg synes godt om, men det er plejhjem som jeg ikke  synes om. 
Det er ikke alle plejehjem, hvor omsorg og pleje er lige god desværre. 
 
Anonym: 
 
Hvordan kan man have "faste toilettider" hos svært demente beboere? 
Hvordan kan man "spare" på bleskiftene, selvom en dement beboer er våd? Svar: der er kun tildelt et 
bestemt antal bleer pr. beboer. 
Hvorfor sidder beboerne alene på deres stuer, uanset tidspunkt på dagen? Svar: den svært demente har 
brug for ro. 
Hvis plejehjemmet er rimeligt normeret, hvorfor sidder min svigermor så med gammel lort under neglene? 
Ikke kun en gang, men mange gange. 
Hvorfor skal demente have antipsykotika for ikke at vandre på gangene? 


